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Eladó Téglalakás, 47 m2, Marcali
25 500 000 Ft ( ~63 691 € )

Eladó egy felújított, földszinti lakás Marcaliban!

Adatlap sorszáma: #696900375

Szobák: 2

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Felújított

Külső állapot: Átlagos

Fűtés: Konvektor

Építés éve: 1970

Felújítás éve: 2024

Kilátás: Vegyes

Tájolás: Nyugat

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Tv: Kábeltévé

Internet: Szélessávú (>10Mbps)

Parkolás: Telken belül nem fedett beállón

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Részben akadálymentesített

Energ. tan.: E

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Marcaliban eladó egy földszinti két szobás lakás!

Elsősorban olyan fiatal párok, vagy esetleg nyugdíjasok figyelmébe ajánlom, akik

a város egy csendesebb részén, de mégis a központtól nem messze keresnek új

otthont. A lakás a földszinten helyezkedik el, így kimondottan kényelmes a

megközelítése időseknek számára, illetve kisgyermekeseknek babakocsival

egyaránt. Az ingatlan nyugati fekvésű, a konyhából a parkolót láthatjuk. Nekem

kimondottan tetszik az egyszerű, de nagyszerű elrendezés, a két szoba külön

van választva, a fürdő és a mellékhelyiség szintén külön van. A konyha is

kellemes méretű a pici alapterülethez képest és nem utolsó sorban egy új

konyhabútor is beépítésre került. A lakás a közelmúltban esett át egy teljes körű

felújításon. Minden nyílászáró hőszigetelt műanyagra lett cserélve. A víz és

szennyvízcsövek, valamint villanyvezetékek is cserélve lettek. A fürdőszobában

egy kellemes méretű épített zuhanyzó került kialakításra. A lakásban az összes

burkolat új, a falak friss festést kaptak. A fűtésről konvektorok gondoskodnak, a

meleg vizet pedig villanybojler biztosítja. Kiváló választás, ha szeretne egy

nyugodt helyen lakni, mégis olyan részen, ahonnan minden szinte

karnyújtásnyira van. Óvoda, iskola 2 perces gyalogos távolságban helyezkedik

el, a legközelebbi szupermarket sétálva 5 perc alatt elérhető. A parkolás

ingyenes a társasházaknak kialakított parkoló részen.

Családi ház csere lehetséges Marcali és Kéthely településeken,

értékegyeztetéssel!

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

Eine Erdgeschosswohnung mit zwei Schlafzimmern in Marcali zu verkaufen!

Es ist vor allem für junge Paare oder Rentner, die ein neues Zuhause in einem

ruhigeren Teil der Stadt suchen, aber immer noch nicht weit vom Zentrum

entfernt. Die Wohnung befindet sich im Erdgeschoss, so dass sie sehr gut für

ältere Menschen oder Menschen mit kleinen Kindern und Kinderwagen geeignet

ist. Die Wohnung ist nach Westen ausgerichtet und von der Küche aus hat man

einen Blick auf den Parkplatz. Besonders gut gefällt mir die einfache, aber tolle

Aufteilung, die beiden Schlafzimmer sind getrennt, das Badezimmer und der

Hauswirtschaftsraum sind ebenfalls getrennt. Die Küche hat eine angenehme

Größe für die winzige Grundfläche und zu guter Letzt wurde eine neue

Küchenzeile eingebaut. Die Wohnung wurde kürzlich komplett renoviert. Alle

Fenster und Türen wurden durch isolierte Kunststofffenster ersetzt. Die Wasser-

und Abwasserleitungen wurden erneuert, ebenso wie die elektrischen Leitungen.

Das Badezimmer hat eine schöne, eingebaute Dusche. Alle Fliesen sind neu und

die Wände wurden frisch gestrichen. Die Heizung erfolgt über Konvektoren und

die Warmwasserbereitung über einen Elektroboiler. Es ist eine ausgezeichnete

Wahl, wenn Sie in einer ruhigen Gegend wohnen wollen, aber in einem Teil der

Stadt, wo alles leicht zu erreichen ist. Ein Kindergarten und eine Schule sind in 2

Minuten zu Fuß zu erreichen, und der nächste Supermarkt ist 5 Minuten zu Fuß

entfernt. Das Parken ist kostenlos auf dem Parkplatz für Eigentumswohnungen. 

Tausch von Familienhäusern in Marcali und Kéthely möglich, mit Wertausgleich!

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für genauere Informationen und zur

Vereinbarung eines Termins rufen Sie uns bitte an! Wenn Sie kaufen oder

verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an den Home Manager! Wir können

Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Kreditangebot benötigen, wählen unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am besten

geeignete aus!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

A two bedroom ground floor apartment for sale in Marcali!

It is mainly for young couples or retired people who are looking for a new home

in a quieter part of the city, but still not far from the centre. The apartment is

located on the ground floor, so it is very convenient for elderly people or people

with small children and pushchairs. The property is west facing and the kitchen

overlooks the car park. I particularly like the simple but great layout, the two

bedrooms are separate, the bathroom and the utility room are also separate.

The kitchen is also a nice size for the tiny floor space and last but not least a

new kitchen unit has been installed. The apartment has recently undergone a

complete renovation. All windows and doors have been replaced with insulated

plastic. The water and sewage pipes have been replaced, as well as the

electrical wiring. The bathroom has a nice sized built-in shower. All the tiling is

new and the walls have been freshly painted. Heating is provided by convectors

and hot water is supplied by an electric boiler. It is an excellent choice if you

want to live in a quiet location, yet in a part of the city where everything is

within easy reach. A kindergarten and school are within a 2-minute walk, and the

nearest supermarket is a 5-minute walk away. Parking is free in the parking area

for condominiums. 

Family house exchange possible in Marcali and Kéthely, with value matching!

This property is great, right? For more detailed information and to make an

appointment, please call! If you are looking to buy or sell, please contact the

Home Manager! We can help you achieve your goals, anywhere in the country!

Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the most

suitable one for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


